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Triathlonvereniging Zwefilo

VERSLAG 
ALGEMENE 
LEDENVERGADERING

31 oktober 2024 / 19:30 uur, inloop van 19.00 uur / Zwembad Duikerdel

DEELNEMERS
Aanwezig Zie presentielijst

Afwezig -

Opening

Om 19:00 uur startte de inloop en om 19.30u opende Michel van Reeuwijk de 

algemene ledenvergadering. Hij heet iedereen welkom. Michel benadrukt dat het 

belangrijk is dat de leden zich actief inzetten en daarmee ook aanwezig zijn 

bij de algemene ledenvergadering. 

Als bestuur stellen wij ons regelmatig de vraag “wat voor vereniging zijn wij, 

zijn we vooral competitief of is het vooral recreatief?”. Het is een 

combinatie van beiden en op het laatste ligt de nadruk. We krijgen 

hoogwaardige trainingen en hebben plezier met elkaar. 

Onze trainers zijn belangrijk voor de vereniging. Dat gaat ook erg goed. 

Weliswaar is Frank uitgevallen en heeft Matthijs ons verlaten voor een nieuw 

avontuur. Gelukkig is Frank weer op de weg terug. Maar het verlies van 

Matthijs zullen we toch wel merken. Hij spoorde ons nog weleens aan om 

kritisch te kijken naar de vereniging en de activiteiten. 

Het afgelopen jaar was mede vanwege het faillissement van SSL, dat het zwembad 

beheerde, een financieel lastig jaar. We hebben ongeveer 6 weken niet kunnen 
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zwemmen. Het zwembad wordt nu geëxploiteerd door Dijk en Waard Sport BV. Bij 

de overname zijn de tarieven flink gestegen. Daardoor is de besparing die met 

6 weken niet zwemmen was opgebouwd volledig tenietgedaan. Als bestuur hebben 

we zowel op ambtelijk als op bestuurlijk niveau bij de gemeente Dijk en Waard 

ons standpunt kenbaar gemaakt over dit onderwerp. Dit is ook nu wel even wat 

het is. We kijken als bestuur terug op een goed jaar en kijken ook met 

vertrouwen naar de toekomst.

Ingekomen stukken

● notulen algemene leden vergadering 2023

● jaarverslag 2023 2024

Er zijn geen aanvullende stukken binnengekomen.

Ingekomen agendapunt

Sander van Staveren heeft bij de beoordeling van het jaarverslag een suggestie 

gedaan om de puntentelling bij de clubcompetitie zodanig aan te passen dat ook 

leden die niet aan alle wedstrijden meedoen clubkampioen kunnen worden. Als 

bestuur hebben we besloten om dit punt op de algemene ledenvergadering te 

bespreken.

Besluitvorming en bestuurlijke aangelegenheden

● Het verslag van de vorige algemene ledenvergadering werd unaniem 

vastgesteld. Wim Suiker spreekt zijn waardering uit voor de compleetheid 

van de stukken en de volledigheid van het jaarverslag. Het is een mooi 

verslag wat breder gedeeld kan worden.

● Herbenoeming Cora Klaver als bestuurslid van de triathlonvereniging 

Zwefilo. Cora wordt onder tromgeroffel herbenoemd voor een periode van 3 

jaar als bestuurslid van de vereniging.

● Benoemingschema 

Naam Functie Aftreden

Michel van Reeuwijk Voorzitter Jaarvergadering 2025

Justin van de Grootevheen Secretaris Jaarvergadering 2025

Don Boersen Penningmeester Jaarvergadering 2025
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Cora Klaver Ledenzaken Jaarvergadering 2027

Henk van de Grootevheen Technische zaken Jaarvergadering 2026

● Annet Roest wordt bedankt voor inzet als bestuurslid en de administratie 

van onze leden. In het bijzonder wordt de waardering uitgesproken voor 

de tijd dat we er bestuurlijk moeilijk voor stonden. Michel bedankt haar 

onder luid applaus en onder overhandiging van een cadeaubon.

Financiële toelichting

Don Boersen, penningmeester van onze vereniging geeft een toelichting op de 

financiën. Als eerste gaat hij uitgebreid in op de kosten van het zwembad in 

relatie tot het faillissement van SSL en de flink hogere tarieven die nadien 

door Dijk en Waard Sport BV in rekening zijn gebracht. Uit overleggen met de 

gemeente bleek al snel dat er geen aanpassing van de tarieven mogelijk was en 

dat eventuele tekorten met een subsidieaanvraag bij de gemeente aangevraagd 

konden worden. Wij hebben dan ook een subsidie aangevraagd. Het probleem is 

echter dat de subsidieaanvraag is gekort vanwege het lage aantal leden uit de 

gemeente Dijk en Waard en de gezonde financiële reserve die wij in de 

afgelopen jaren met goed beleid hebben opgebouwd.

Met de presentatie op het scherm geeft Don achtereenvolgens een toelichting op 

de winst- en verliesrekening en de balans. Hij geeft aan dat de kascommissie 

heeft ingestemd met de financiële rapportage. Wim Suiker geeft een toelichting 

op het gesprek dat hij en Ruud Doodeman met Don Boersen heeft gehad. Er is 

gesproken over het gebroken boekjaar en de mogelijkheid om dat om te zetten 

naar een volledig jaar, van 1 januari tot en met 31 december. Het grootste 

probleem waar de vereniging nu tegenaan loopt is de liquiditeitspositie. Het 

advies is dan ook om een liquiditeitsbegroting te maken en kritisch te kijken 

naar de kosten die we maken. Onderdeel daarvan is bijvoorbeeld de kosten die 

we maken als vereniging voor het team dat we inschrijven bij de teamcompetitie 

triatlon. Een relatief groot bedrag wordt daarbij uitgegeven aan een beperkt 

aantal leden. Het is wellicht een optie om dat geld anders te besteden, 

bijvoorbeeld door een korting aan te bieden aan leden die veel regionale 

triathlons doen en daarmee de exposure voor de vereniging vergroten.
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In reactie daarop geeft Kim Albracht aan dat het vrouwenteam ook veel kosten 

zelf draagt om mee te doen aan de teamcompetitie. Zo wordt een eigen bijdrage 

betaald, zijn investeringen gedaan in een fietsendrager en worden het 

benzinegeld en de reiskosten ook zelf betaald.

Don Boersen geeft in een reactie op de toelichting van Wim aan dat we de 

financiering over het jaar in het bestuur zullen bespreken en opnieuw zullen 

inrichten met inachtneming van de liquiditeit over het jaar en de mogelijk te 

ontvangen subsidie van de gemeente Dijk en Waard.

Don geeft vervolgens een toelichting op de begroting 2024-2025 en de 

noodzakelijke contributieverhoging van 5%. In reactie daarop doet Sander van 

Staveren de suggestie om nu vast een verlengd boekjaar te maken om zo te 

kijken hoe de financiën zich over het jaar verspreiden. Don geeft aan ook dit 

bij de volgende bestuursvergadering te bespreken.

Besluitvorming over de financiën

● Aan het bestuur wordt decharge verleend voor het verenigingsjaar 

2023-2024

● Met de contributieverhoging van 5% wordt ingestemd

● de begroting voor het jaar 2024-2025 wordt vastgesteld

● Sander van Staveren en David van der Welle vormen de kascommissie voor 

de komende twee jaar

Met deze besluitvorming wordt het jaarverslag inclusief de begroting 

vastgesteld.

Ingekomen agendapunt

Henk van de Grootevheen geeft een toelichting op de puntentelling bij de 

clubcompetitie. Deze is in de afgelopen jaren al een aantal keren gewijzigd. 

Ook hij onderschrijft het probleem van de punten. We hebben al dubbele punten 

toegevoegd voor combinatie afstanden en de triatlons. Ook zijn er punten voor 

de vrijwilligers. Het blijft echter zo dat het lastig is om een goede en 

eerlijke puntentelling vast te stellen. Het gevaar is dat als bijvoorbeeld 

alleen de beste resultaten meetellen, de animo voor de clubwedstrijden 

afneemt. Er wordt afgesproken om in een klein comité verder te discussiëren 

over een goede puntentelling.
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Afsluiting

Michel gaat naar een afronding. Hij vraagt of er nog suggesties of ideeën zijn 

voor de toekomst. Wim suiker doet de suggestie van een slow triatlon. Als 

voorbeeld noemt hij de triatlon van Friesland. Een slowtriatlon is een 

triatlon zonder wedstrijdelement. Het is laagdrempelig en erg populair. Je kan 

schoolslag of borstcrawl doen vervolgens rustig fietsen op je gewone fiets of 

op je racefiets of mountainbike en je sluit af met wandelen of hardlopen. Er 

zijn geen winnaars Het gaat om de beleving. En wellicht smaakt dat naar meer 

om echt te gaan triathlonnen. Een suggestie is om het bij de Broekerveiling te 

houden.

In de rondvraag vraagt David van der Welle naar de relatie tussen de 

triatlonvereniging en de stichting triathlon die deze triathlon van Langedijk 

organiseert. In het verleden is ervoor gekozen om twee rechtspersonen op te 

richten en zo het financiële risico te spreiden. De stichting triathlon draagt 

bij in de vorm van het beschikbaar stellen van de startbewijzen voor de clinic 

deelnemers voor de triatlon van Langedijk. In het verleden heeft zij ook wel 

een bijdrage geleverd aan de financiering van de teamcompetitie. David vraagt 

of er geen vergoeding is voor de inzet van de vrijwilligers die lid zijn van 

de vereniging. Zij zetten zich in voor het succesvol organiseren van de 

triathlon en een vrijwilligersbijdrage voor de Vereniging van de stichting 

triatlon zou een mooi idee zijn. Wim en Henk geven aan dat dit een mooi idee 

is en daarnaar te zullen kijken. Zij benadrukken wel dat het bestuur van de 

stichting triathlon van mening is dat de financiën niet door elkaar moeten 

lopen. Zowel de stichting als de vereniging moeten zelf hun broek ophouden.

Met deze mooie suggesties en de toezegging om daar verder over na te denken en 

dat mogelijk te gaan uitwerken sluit Michel om iets over 20.30u de algemene 

ledenvergadering. Het is nu tijd voor een drankje en daarna gaan we over tot 

de huldigingen van de clubkampioenen en de leden die een bijzondere prestatie 

hebben gedaan In de vorm van een hele triatlon.

Huldigingen en bijzondere prestaties

Cora neemt het woord. De uitslag van het clubkampioenschap bij de dames; 

clubkampioen voor de derde keer op rij Ronja Winter met 470 punten; de 
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wisselbeker mag ze houden! Als tweede Brigitta Commandeur met 338 punten en 

als derde Cora Blankendaal met 303 punten.

Bij de heren is Bart Kuilboer de clubkampioen geworden met 452 punten. Als 

tweede Bart Winter met 430 punten en als derde Sander van Staveren met 420 

punten.

Dit jaar weer 3 dames en 3 heren van onze club die de ultieme uitdaging in 

onze sport aangingen; de hele triatlon. Op 2 juni ging Peter Borst van start 

in Hamburg. Hij volbracht de uitdaging in een fraaie tijd net onder de 10 uur; 

9.58.29! 6 juli was het de beurt aan Cora Blankendaal en Silvia Stoop in Roth. 

Ook zij voltooiden de uitdaging in 11.54.15 resp. 12.34.13. Vervolgens ging 

Kim Kardinaal in Kopenhagen van start voor haar eerste hele en volbracht deze, 

ondanks een mindere voorbereiding, in 13.46.10. Als laatste maakten Sander van 

Staveren in Almere 14-9 en Boy Schilder in Emilia Romagna 20-9 hun debuut op 

de hele triatlon. Beiden volbrachten deze in mooie tijden; Sander 10.48.22 en 

Boy 11.24.12.  

Al deze toppers en onze clubkampioenen ontvingen een inspirerend boek.

Opgesteld op 16 november 2024, aangepast na bespreking concept in 

bestuursvergadering van 26 november 2024 door Justin van de Grootevheen 

(secretaris)

Vastgesteld in de Algemene ledenvergadering 2024 op XX XX 2025
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